
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     
 Č.j.: AS-01/2016 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 19. 1. 2016 v 13.00 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Zahálka, Hojka, Flemr, Coufalová, 
Harbichová, Tůma, Jelen, Pokorná, Janák, Baláš, Panská, Vomáčko 
Studentská komora (s): Pecinová, Kalkusová 
Omluveni: Pánková (a) 
Nepřítomní: Blažek (s), Omcirk (s), Česák (s) 
Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Vindušková, Zelenka, Šteffl 
 

 
 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller s programem zasedání. 

Hlasování o programu zasedání 19. 1. 2016: (14-0-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/01/2016: AS UK FTVS schválil Program zasedání 19. 1. 2016. 

 
2. Projednání a schválení zápisu ze zasedání dne 15. 12. 2015 

Předseda Heller seznámil senátory s návrhem zápisu ze zasedání dne 15. 12. 2015. 

Hlasování o zápisu ze zasedání dne 15. 12. 2015: (14-0-1). 

Usnesení 02/01/2016: AS UK FTVS schválil Zápis ze zasedání dne 15. 12. 2015. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Děkanka informovala o podepsání dohody ohledně vojenské tělovýchovy. Bude zde 

spolupráce ministerstva obrany na akreditaci. Současně se budou upravovat i nájemní 

smlouvy, a to dle současných předpisů. Došlo k ukončení nájemní smlouvy se společností 

Kinmedica. Uvažuje se o tzv. zlatých promocích, tedy promocích určených pro ty, kteří 

promovali před padesáti a více lety. Problém je ale v kontaktování těchto absolventů. Do 

26.2. musí být odevzdána výroční zpráva z programu PRVOUK. Organizační řád je 

připravený, v následujícím týdnu bude rozeslán senátorům. Budeme se podílet na projektu 

Praha evropské město sportu 2016. Studentská vědecká konference bude probíhat, je zde ale 

velmi málo přihlášených. V pátek 22.1. 2016 bude na fakultě den otevřených dveří. Dále 

děkanka informovala o práci etické komise, která v současné době upravuje etický kodex 



dle etického kodexu univerzity. 16.2. 2016 proběhne fakultní ples a následující den bude 

děkanské volno. Zatím budeme fungovat v rozpočtovém provizoriu, návrh rozpočtu se 

připravuje. Předseda Heller se zeptal, zda dále budeme pokračovat v pronájmu prostor pro 

Fakultu humanitních studií. Děkanka odpověděla, že ano. Proběhne pasportizace prostor na 

fakultě. Ohledně kampusu se dále jedná. Muzeum dělnického hnutí je téměř celé 

vystěhované, odhad ceny na zbourání bloku K byl necelých 10 mil. Kč. 

 

4. Informace o hodnocení výuky studenty 

Proděkanka Vindušková informovala o podání mandatorní zprávy ohledně hodnocení výuky 

studenty na Rektorát. Informovala o proběhnutém hodnocení, které bylo elektronickou 

cestou, a to přes SIS. Celková účast byla malá, do hodnocení se zapojilo cca 9 % studentů. 

Byly mírně pozměněny otázky. Připravuje se změna opatření děkanky v tom, aby anketa 

byla otevřena hned po ukončení výuky v letním semestru. Také budou nejspíš vybírány 

pouze některé předměty. Senátorka Pecinová se vyjádřila, že studenti byli vyzýváni k účasti 

několika více způsoby, z hlediska propagace se udělalo maximum. Senátor Hojka se za 

studijní komisi vyjádřil, že účast byla malá a nejdou tedy z výsledků dělat jakékoli závěry. 

Proběhla diskuse ohledně hodnocení výuky studenty. 

 

5. Projednání a schválení Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného 

břemene s PREdistribuce, a.s. 

Tajemník Zelenka informoval, že z rektorátu přišel návrh smlouvy a fakultou byl až na malé 

změny akceptován. Pouze bod 3 čl. 4 se mírně změnil ve smyslu zajištění uvedení do 

původního stavu po zásahu. 

Hlasování o Smlouvě o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene 

s PREdistribuce, a.s.: (16-0-0). 

 

Usnesení 03/01/2016: AS UK FTVS schválil Smlouvu o uzavření budoucí smlouvy o 

zřízení věcného břemene s PREdistribuce, a.s. 

 

6. Projednání a schválení Smlouvy o nájmu prostor sloužících k podnikání mezi UK 

FTVS a Hostivický dvůr s.r.o. (Trója) 

Tajemník informoval, že současný nájemce dodržuje splácení dluhu dle splátkového 

kalendáře. UK FTVS obdržela písemnou nabídku od jiné firmy s lepšími finančními 

podmínkami pro fakultu. Na schůzce současní nájemci nabídli UK FTVS nájem ve výši 



420 000 Kč za rok, přičemž současný nájem činí 250 000 Kč za rok. Dále je zde přibližně 

35 tis. Kč za energie. Senátor Jelen se zeptal, zda je ve smlouvě nějak stanoven provoz. 

Tajemník uvedl, že toto ve smlouvě stanoveno není, za to nájemce nese odpovědnost sám. 

Senátor Kaplan za legislativní komisi upozornil na několik pravopisných chyb a některé 

nepřesné formulace, které se ve smlouvě objevily. 

Hlasování o Smlouvě o nájmu prostor sloužících k podnikání mezi UK FTVS a Hostivický 

dvůr s.r.o. (Trója): (13-0-3) 

Usnesení 04/01/2016: AS UK FTVS schválil Smlouvu o nájmu prostor sloužících 

k podnikání mezi UK FTVS a Hostivický dvůr s.r.o. (Trója). 

 
 
7. Informace o průběhu voleb do AS UK FTVS 

Dr. Šteffl seznámil přítomné s průběhem a výsledky voleb do akademické senátu UK FTVS 

pro funkční období 2016-2019. Do komory akademických pracovníků se z řádného počtu 

158 oprávněných voličů UK FTVS v Praze se zúčastnilo voleb 126 akademických 

pracovníků; tj. 79,7 %. Bylo odevzdáno 126 volebních lístků z toho 124 platných. Volby do 

komory akademických pracovníků AS UK FTVS jsou platné. 

Členy komory akademických pracovníků AS UK FTVS se pro funkční období 2016 - 2019 

stávají: 

Kaplan Aleš, PhDr., Ph.D. 

Heller Jan, doc. MUDr., CSc. 

Hojka Vladimír, Mgr., Ph.D. 

Hráský Pavel, PhDr., Ph.D. 

Coufalová Klára, PhDr., Ph.D. 

Jebavý Radim, PhDr., Ph.D. 

Zahálka František, doc. Ing., Ph.D. 

Harbichová Ivana, PhDr., Ph.D. 

Panská Šárka, Mgr. 

Jelen Karel, doc. PaedDr., CSc. 

Novotná Viléma, doc. PhDr. 

Pokorná Eva, PhDr., Ph.D. 

Malá Michaela, MUDr. 

Dvorský Jaroslav, PhDr., Ph.D. 



Voleb do studentské komory AS UK FTVS se z řádného počtu 2111 oprávněných voličů 

UK FTVS v Praze se zúčastnilo voleb 270 studentů; tj. 12,8 %. Bylo odevzdáno 270 

volebních lístků z toho 265 platných. Volby do studentské komory AS UK FTVS jsou 

platné. 

Členy komory akademických pracovníků AS UK FTVS se pro funkční období 2016 - 2019 

stávají: 

Thiel Dan, Mgr. 

Omcirk Dan, Bc. 

Brtník Tomáš, Mgr. 

Pecinová Markéta, Mgr. 

Bujnovský David, Mgr. 

Ižovská Jana, Mgr. 

Anděrová Jana, Mgr. 

 

Předseda AS UK FTVS Heller uvedl, že ve studentské komoře není žádný zástupce 

Specializace ve zdravotnictví. Senátor Zahálka vyjádřil poděkování volební komisi. Nové 

složení AS UK FTVS započne svojí činnost v dubnu 2016. 

 

8. Příprava výroční zprávy za rok 2015 

Předseda Heller požádal předsedy jednotlivých komisí AS UK FTVS o informování ohledně 

přípravy výročních zpráv. Senátor Hojka za studijní komisi uvedl, že výroční zprávu již mají 

schválenou, zašle jí. Senátor Jelen za ekonomickou komisi uvedl, že zprávu taktéž mají, 

zašle v nejbližší době. Senátor Kaplan uvedl, že zpráva z legislativní komise již byla zaslána 

tajemnici AS UK FTVS. Senátor Janák za Komisi pro výstavbu a vnitřní rozvoj uvedl, že 

zprávu zatím připravují. 

 

9. Různé 

Senátor Zahálka informoval, že zasedání AS UK bude v pátek, v letošním roce proběhly 

zatím jen zasedání komisí AS UK.  

 

Zapsala: Coufalová 

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 



Na vědomí:  doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

        Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

        PaedDr. Jitka Vindušková, CSc., proděkanka UK FTVS 


